
 

 
 

  

 
 

 

Datum:  2023-11-09 

 

 

KPR- Frågor/Funderingar från Samrådsmöte PRO-Sotenäs & SPF-Sotenäs. 

 
 

1. I svaret från föregående möte 2023-09-14 framgår inte vilken typ av problem som 

inspektionen från IVO anmärkt på. Svaren förutsätts gälla enbart Sotenäs Kommun. 
 

 

 

2. Svar angående MAS är till godo lämnat. NY Fråga! Finns det något lagligt krav på 100% 

tillgänglighet av MAS i en och samma kommun?  

 

 

 

3. Trafikfråga från PRO/SPF Sotenäs. Frågan från föregående möte kvarstår då lämnat svar 

inte är till fyllest. Vi vill veta och förstå kommunens syn och policy för gående och 

transporter på kommunens/vägverkets i vår kommuns trottoarer samt gång och 

cykelbanor. Skyltar, markeringar, information med mera?  

 

 

 

4. Kollektivtrafik/transporter till/från Bohus Malmön: Fråga nummer 5 till föregående möte 

anser vi vara besvarad. (Kanske inte med önskat svar) Separat skrivelse kommer att 

utformas och översändas till kommunen. 

 

 

 

5. Orsak till återbetalning av äldreomsorgslyftet år efter år? Finns det någon plan framåt för 

att undvika återbetalning av beviljat bidrag?  

 

 



 

 

6. Efter kännedom om mycket stora problem med rekrytering till omsorgen finns det en oro 

i pensionärsorganisationerna. Hur planeras fortsättningen för anställning av ordinarie 

medarbetare eller entreprenörer.  

 

 

 

7. Tillgänglighet och funktion för de äldre efter införande av det nya 

sophanteringssystemet?    Lämnat svar är inte till fyllest.  

 

Frågan bör lyftas med berörda för klarläggande och en tydligare information till berörda. 

Hur är funktionen tänkt för äldre med särskilda behov? Kan individens behov kopplas till 

det numera ”Förenklade beslutsfattandet för äldre”? Om så är fallet är det behäftat med 

kostnader för fastighetsägare/individ? (Inneboende/Hyresgäst) 

 

 

 

8. Finns det någon plan för komplettering och utbyggnad av cykelvägar för persontransport 

i och mellan våra samhällen i kommunen. Om det finns när? Om inte, varför? 

 

 

 

9. Hur framskrider arbetet med de sex rum som planerats för korttidsboende på 

Kvarnbergshemmet. 

 

 

 

10. Hur ser arbetet ut på våra boenden i kommunen med hantering av demensfrågor? Finns 

det något ”Team för dementa”? 

 

 

 

11. Genomgång och uppföljning av föregående protokoll. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kungshamn 2023-11-09 

 

 
 

Jan Åsberg på uppdrag av KPR-ledamöterna. 


